
Osnovna šola Pivka, Prečna ulica 3, 6257 Pivka 
 

1 

 

Z A P I S N I K 
 

12. seje sveta zavoda, ki je bila dne 9. 10. 2024 ob 18. uri v biološki učilnici. 
Prisotni: 

- predstavniki občine: Sabina Požar, Ester Maver 
- predstavniki staršev: Anja Česnik 
- predstavniki zavoda: Jana Biščak Novak, Erika Jug, Kristina Rojc 

Odsotni: 
- predstavniki občine: Majda Žužek– opr. 
- predstavniki staršev: Janez Renko – neopr. 
- predstavniki zavoda: Jure Kotnik – opr., Polonca Šeško – opr. 

Na seji je bila prisotna tudi ravnateljica mag. Nadja Černetič. 
 
Zaradi odsotnosti predsednice sveta zavoda Polonce Šeško, je sejo vodila namestnica predsednice Jana 
Biščak Novak.  
 
Predlagani dnevni red: 

1.    Prenehanje mandata članu sveta zavoda 
2. Potrditev zapisnika 11. seje sveta zavoda z dne 28. 2. 2024 
3. Potrditev zapisnika 10. dopisne seje sveta zavoda z dne 19. 8. 2024 
4. Poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta 2023/2024 z evalvacijo vzgojnega načrta (za šolo 

in vrtec) 
5. Poročilo o samoevalvaciji izbranega področja 
6. Predstavitev letnega delovnega načrta za šolsko leto 2024/2025 (za šolo in vrtec) 
7. Cenik 
8. Delovna uspešnost iz naslova povečanega obsega dela ravnateljice 
9. Razno  

 
Zapisnikarica: Tanja Želodec Vilhar 
 
Začetek seje: 18.03 uri. 
 
Namestnica predsednice sveta zavoda Jana Biščak Novak je po ugotovljeni sklepčnosti pozdravila 
prisotne. Prebrala je predlagani dnevni red. 
 

SKLEP: Člani sveta zavoda so soglasno sprejeli predlagani dnevni red.   
 

1. Jana Biščak Novak je članom pojasnila, da je z 31. 8. 2024 potekel mandat v svetu zavoda Matjažu 
Cerkveniku. V svet zavoda je bil izvoljen s strani sveta staršev, njegov otrok pa je s šolskim letom 
2023/2024 zaključil 9. razred. Ker se mandat svetu zavoda izteče 1. 11. 2024 ni smiselno izpeljati volitve 
nadomestnega predstavnika. Predlagala je, da svet zavoda sprejeme ugotovitveni sklep o prenehanju 
mandata in sklep, da svet zavoda do izteka mandata deluje s preostalimi člani. 
 

SKLEP: Člani sveta zavoda so potrdili prenehanje mandata članu Matjažu Cerkveniku. 
 

SKLEP: Člani sveta zavoda so potrdili delovanje sveta zavoda s preostalimi člani. 

2. Jana Biščak Novak je povzela glavne točke 11. seje sveta zavoda z dne 28. 2. 2024 ter prebrala sklepe 
zapisnika. Člani na zapisnik niso imeli pripomb.   
 

SKLEP: Člani sveta zavoda so potrdili zapisnik 11. seje sveta zavoda z dne 28. 2. 2024. 
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3. Jana Biščak Novak je povzela glavne točke 10. dopisne seje sveta zavoda z dne 19. 8. 2024 ter 
prebrala sklepa zapisnika. Člani na zapisnik niso imeli pripomb.   
 

SKLEP: Člani sveta zavoda so potrdili zapisnik 10. dopisne seje sveta zavoda z dne 19. 8. 2024. 

4. Poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/2024 je predstavila ravnateljica 
mag. Nadja Černetič. Predstavila je le pomembnejše vsebine, saj so člani gradivo predhodno prejeli. 
Izpostavila je večje investicije, in sicer: obnova parketa ene učilnice, pregrade v fantovskih toaletnih 
prostorih, postavitev drogov za zastave pred šolo, nabava pomivalnega stroja za gospodinjsko učilnico, 
oprema družabnega prostora, nabava klime v server prostoru, vzpostavitev nadzornega sistema na 
daljavo, beljenje učilnic na podružnični šoli, nabava kosilnice in vrtalnika za hišnika, nabava termo 
posod, posodobitev računalniške opreme, nabava knjig, učil ter učnih pripomočkov. Povedala je, da so 
na Podružnični šoli v Šmihelu odprli dodaten oddelek vrtca ter ob tem delno prenovili tamkajšnjo 
jedilnico in sanitarije, v celoti pa prenovili kuhinjo in zbornico. Na vseh 4 objektih zavoda so opravljali 
nujna vzdrževalna dela. 
 

Povedala je, da je bila realizacija pouka v vseh oddelkih 95 %, realizacija ur obveznega programa za celo 
šolo pa 99,38 %. V lanskem šolskem letu so izvedli zimsko šolo v naravi za učence 1. in 6. razreda, za 
učence 2. in 4. razreda pa letno šolo v naravi. Naravoslovna šola v naravi je bila izvedena za učence 3. 
in 7. razreda. Učenci so se udeležili različnih tekmovanj in bili zelo uspešni. Ravnateljica je izpostavila 
zlata priznanja na državnem nivoju: Cankarjevo priznanje, tekmovanje iz geografije, slovenska glasbena 
olimpijada. Pohvalila je tudi vrstitev treh učenk na tekmovanju World Scholar´s Cup v finalni del 
tekmovanja, ki se bo odvijal na univerzi Yale v ZDA. 
 
Ravnateljica mag. Nadja Černetič je povedala, da so v vrtcu izjemno veseli, da jim je uspelo realizirati 
dano zavezo staršem in odpreti nov oddelek vrtca na podružnični šoli v Šmihelu. Poudarila je, da so se 
tudi v preteklem šolskem letu srečevali s številnimi bolniškimi odsotnostmi zaposlenih. Največ bolniških 
odsotnosti je bilo v času od januarja do marca ko je v povprečju manjkala kar 1/3 strokovnih delavk. 
Posledično je bilo zelo težko organizirati delo. Izpostavila je projekt Vključujoč vrtec, ki bo trajal do 
2026, procesne spremembe projekta pa bodo trajno umeščene v prostor in delo vrtca. Povedala je 
tudi, da so se v prejšnjem šolskem letu strokovne delavke vrtca prvič udeležile projektnih aktivnosti 
projekta Erasmus. Zelo aktivni pa so tudi v projektu Gozdni vrtec. Gozd in drugo naravno okolje v okolici 
vrtca v vseh letnih časih ter v vseh vremenskih pogojih redno obiskujejo s tem pa otroci gradijo 
medsebojne odnose, razvijajo lastno domišljijo, urijo medsebojno sodelovanje. Ravnateljica je naštela 
tudi investicijsko vzdrževanje in nabave, izpostavila je dokončno sanacijo keramike v enoti Vrtca 
Vetrnica. 
 
Ravnateljica mag. Nadja Černetič je povedala, da so zaradi varnosti učencev ter na podlagi usmeritev 
MVI Vzgojni načrt in Pravila šolskega reda dopolnili, in sicer z možnostjo pregleda šolske torbe učenca 
in garderobne omarice učenca. To lahko stori ravnateljica ali od njega pooblaščena oseba. V lanskem 
šolskem letu so reševali predvsem težave z neupoštevanjem Pravil šolskega reda in Hišnega reda, 
nepripravljenosti za delo, neupoštevanje učiteljevih navodil, nespoštljivo vedenje do učiteljev. Zaznali 
so fizično in verbalno nasilje pa tudi popravljanje podatkov v uradnih dokumentih. Strokovni delavci so 
pri učenci zaznali uporabo elektronskih cigaret in energijskih napitkov. 
Učiteljski zbor je izrekel 18 vzgojnih opominov. V obravnavi v svetovalni službi je bilo kar nekaj učencev 
od 1. do 9. razreda. V obravnavo so vključili tudi starše, pri težjih primerih pa tudi zunanje institucije, 
in sicer CSD Postojna, Strokovni center Planina, Center za duševno zdravje otrok in mladostnikov 
Postojna ter Policijo. Poudarila je, da je bila učinkovitost vzgojnega ukrepa pogosto odvisna od reakcije 
staršev. Cilj strokovnih delavcev v naslednjem šolskem letu bo izboljšanje discipline in upoštevanje 
šolskega reda na vseh področjih dejavnosti šole, razvijanje delovnih navad, redno opravljanje domačih 
nalog ter aktivno sodelovanje učencev pri pouku. 
 
Vprašanj s strani članov sveta zavoda ni bilo. 
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SKLEP: Člani sveta zavoda so soglasno sprejeli poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta 
za  šolsko leto 2023/2024 z evalvacijo vzgojnega načrta za šolo in vrtec. 
 

5. Ravnateljica mag. Nadja Černetič je povedala, da je letno samoevalvacijsko poročilo pripravljeno na 
podlagi 49. člena Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja. V šolskem letu 
2023/2024 so ga pripravile strokovne delavke samoevalvacijskega tima na temo medvrstniškega 
nasilja. 
Najbolj je opazno fizično nasilje, medtem ko je psihično in verbalno nasilje med učenci manj opazno. 
Raziskava je pokazala, da je kar 70% učencev razredne stopnje doživelo fizično nasilje v šoli ter da velika 
večina žrtev tega nikoli ne pove. Zaskrbljujoč je odstotek mlajših učencev, ki so že doživeli neprimeren 
dotik – 23%, 9% učencev je bilo prisiljenih gledati neprimerne vsebine. 
Med učenci predmetne stopnje je bilo ugotovljeno, da je 10% učencev doživelo neko obliko spolnega 
nasilja, od tega jih 65% ni nikomur povedalo. Povečuje se tudi spletno nasilje – 17% večinoma v obliki 
žaljivih sporočil ali izključevanja iz spletnih skupin. Rezultati so pokazali, da 20% učencev uporablja 
elektronske medije več kot 4 ure dnevno predvsem za gledanje posnetkov in igranje spletnih iger. 
Strokovne delavke so ugotovile, da je nasilje v našem šolskem okolju prisotno in zahteva takojšnjo 
pozornost. Ravnateljica mag. Nadja Černetič je poudarila, da je potrebno vzpostaviti varne kanale po 
katerih bodo otroci varno in brez strahu poročali o vseh oblikah nasilja. Zagotoviti je potrebno, da bodo 
učenci vedeli, da bodo obravnavani diskretno in da bo prijava obravnavana učinkovito. Zagotoviti je 
potrebno čim več izobraževanj o varni uporabi spleta. 
 
Vprašanj s strani članov sveta zavoda ni bilo.  
   
  SKLEP: Člani sveta zavoda so sprejeli samoevalvacijsko poročilo. 
 
6. Ravnateljica mag. Nadja Černetič je glede na to, da so člani predlog LDN-ja predhodno prejeli,  
predstavila le pomembnejše vsebine.  
 
Povedala je, da je trenutno v šolo vpisanih 460 učencev. Povečuje se prostorska stiska, zato so v 
dogovoru z Občino Pivka o dograditvi dveh dodatnih razredov. Trenutno imajo 31 učencev z odločbami 
Zavoda za šolstvo z dodatno strokovno pomočjo, 9 učencev pa je še v postopku pridobivanje le-te. Tudi 
v tem šolskem letu imajo 11 novih učencev tujcev. V šoli je trenutno zaposlenih 65 delavcev ter 3 
zunanje sodelavke. Poudarila je velike kadrovske izzive ob zaposlovanju novih učiteljev pa tudi drugega 
tehničnega osebja na primer kuharja, hišnika. Za opravljanje pedagoškega dela je manjkal učitelj 
matematike in naravoslovja zato so za poučevanje v 6. razredih prerazporedili učiteljico razrednega 
pouka. Povedala je, da se je šola z novim šolskim letom v celoti vključila v Razširjen program. To je 
predstavljalo velik organizacijski zalogaj, ki še poteka, saj so normative prejeli zelo pozno. Ravnateljica 
mag. Nadja Černetič je članom predstavila program Rap-a predvsem organizacijo dosedanjega 
podaljšanega bivanja po novem popoldančka. Povedala je tudi, da se je šolski koledar letos nekoliko 
spremenil, in sicer bodo preizkusi NPZ-jev konec meseca marca in v začetku meseca aprila. Za konec je 
izpostavila še nekaj projektov v kater so vključeni predvsem Mreža šol parka Škocjanskih jam, Mreža 
gozdnih vrtcev in šol Slovenije, Naša mala knjižnica. 
 
Ravnateljica Nadja Černetič je povedala, da je v tem šolskem letu v Vrtec vključenih 184 otrok. Ponovno 
je izpostavila nov oddelek vrtca v Šmihelu, tako ima Vrtec Pivka v tem šolskem letu 11 oddelkov. 
Povedala je, da so zaposlili novo kuharico zaradi upokojitve dosedanje, vzgojiteljico in vzgojiteljico 
predšolskih otrok – pomočnico vzgojiteljice za oddelek vrtca v Šmihelu ter na podlagii dopolnitve 
Pravilnika o normativih za opravljanje dejavnosti predšolske vzgoje tudi v deležu vzgojiteljico za 
zgodnjo obravnavo in svetovalno delavko. Povedala je, da imajo vključenih 7 otrok, ki že imajo Zapisnik 
multidisciplinarnega tima za dodatno strokovno pomoč, v postopku pridobitve le-tega pa so še 3 otroci. 
Trudili se bodo za dobro počutje, ugodno klimo in aktivno vključenost otrok v procese učenja in 
dejavnosti, v katerih se bodo otroci sprejete in vključene. Posebno pozornost bodo namenili številnim 
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obogatitvenim dejavnostim ter aktivnemu sodelovanju v projektih v katere so vključeni. Med 
investicijami pa si želijo, glede na odobrena sredstva s strani Občine Pivka, predvsem senčenje terase 
in ozelenitve okolice v enoti Vetrnica, v enoti Mavrica beljenje kuhinje, hodnikov in igralnic, v enoti 
Šmihel pa posodabljanje IKT opreme ter zamenjavo dotrajane posteljnine v enotah v Pivki. 
 
Vprašanj člani sveta zavoda na predstavljeni Letni delovni načrt za šolsko leto 2024/2025 niso imeli.  
 
Članica Anja Česnik pa je podala pobudo po opremi igralnic s klimo v enoti Mavrica, saj je bilo že v 
pomladnih mesecih v teh igralnicah zelo vroče. 
 

SKLEP: Člani sveta zavoda so sprejeli Letni delovni načrt za šolsko leto 2024/2025 za šolo                                            
in vrtec. 

 
7. Ravnateljica mag. Nadja Černetič je povedala, da imajo večkrat v letu na šoli organizirana različna 
tekmovanja ter izmenjave učencev in učiteljev preko projekta Erasmus. Tem udeležencem zagotavljajo 
tudi kosila. Predlagala je, da se cenik dopolni z novo postavko, in sicer kosila za zunanje udeležence.  
Po razpravi o tem so člani sveta zavoda predlagali ceno kosil za zunanje 4,00 eur. Ravnateljica je 
predlagala veljavnost cenika od 1. 11. 2024 dalje.  
 

SKLEP: Člani sveta zavoda so sprejeli dopolnitev cenika, in sicer od 1. 11. 2024 dalje:  

 kosila za zunanje 4,00 eur. 

Po tej točki se je ravnateljica mag. Nadja Černetič poslovila. 
 

8. Namestnica predsednice Jana Biščak Novak povedala, da je MVI poslalo na zavode okrožnico na 
temo delovne uspešnosti ravnatelja iz naslova povečanega obsega dela. Povedala je, da so ravnatelji 
upravičeni do delovne uspešnosti iz naslova povečanega obsega dela na osnovi Zakona o sistemu plač 
v javnem sektorju ter na podlagi Uredbe o delovni uspešnosti iz naslova povečanega obsega dela za 
javne uslužbence. Tako se lahko ravnatelju izplača del plače za delovno uspešnost iz naslova 
povečanega obsega dela, ki presega pričakovane rezultate dela v posameznem mesecu, pri opravljanju 
rednih nalog. Višina sredstev lahko znaša do največ 20% osnovne plače, sklep o določitvi pa sprejme 
svet zavoda za posamezen mesec na podlagi predhodnega pisnega dogovora med ravnateljem in 
svetom zavoda. Dogovor je lahko sklenjen tudi za daljše časovno obdobje, v dogovoru pa je potrebno 
opredeliti tudi vrsto in obseg dela konkretnih nalog. Svet zavoda šole katere ustanovitelj ni hkrati tudi 
financer pa mora pri odločanju o višini dela plače za delovno uspešnost pridobiti soglasje ministrstva. 
Jana Biščak Novak je povedala, da je izjemno povečan obseg dela tudi za ravnatelje. Zahtevna 
kadrovska organizacija ob pomanjkanju ustreznih kadrov, reševanje problematike medvrstniškega 
nasilja, redni in izredni inšpekcijski nadzor, upravljanje in vzdrževanje 4 poslovnih zgradb, nova plačna 
zakonodaja ter vsakodnevna menedžerska in pedagoška problematika. 
 
Namestnica predsednice Jana Biščak Novak je na podlagi povedanega predlagala članom, da se z 
ravnateljico mag. Nadjo Černetič za obdobje od 1. 11. 2024 do 31. 12. 2024 sklene Dogovor o 
opravljanju povečanega obsega dela zaradi urejanja dodatne kadrovske problematike, novega 
plačnega sistema ter notranje revizije. 
 
Člani sveta zavoda so se s predlaganim soglasno strinjali.  
 

SKLEP: Člani sveta zavoda so za ravnateljico mag. Nadjo Černetič sprejeli dogovor o 
opravljanju povečanega obsega dela zaradi urejanja dodatne kadrovske problematike, 
novega plačnega sistema ter notranje revizije, in sicer za obdobje od 1. 11. 2024 do 31. 12. 
2024. 
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9. Drugih vprašanj, pobud, predlogov ali pripomb člani sveta zavoda niso imeli. 
 
Namestnica predsednice Jana Biščak Novak se je zahvalila članom za prisotnost ter jih lepo pozdravila, 
v imenu predsednice sveta zavoda Polonce Šeško pa se članom zahvalila za 4-letno konstruktivno 
sodelovanje. 
 
 

Seja sveta zavoda je bila zaključena ob 20.00 uri. 
 
Priloge zapisnika: 

 Realizacija Letnega delovnega načrta Osnovne šole Pivka za šolsko leto 2023/2024  

 Poročilo o uresničevanju letnega delovnega načrta v Vrtcu Pivka za šolsko leto 2023/2024  

 Letni delovni načrt Osnovne šole Pivka za šolsko leto 2024/2025  

 Letni delovni načrt Vrtca Pivka pri OŠ Pivka za šolsko leto 2024/2024 

 Samoevalvacijsko poročilo za šolsko leto 2023/2024  

 Okrožnici MVI Delovna uspešnost ravnatelja iz naslova povečanega obsega dela 
 
 
 
 
Zapisnikarica:      Predsednica sveta zavoda: 
Tanja Želodec Vilhar     Polonca Šeško                            
          
 
       Namestnica predsednice sveta zavoda: 
       Jana Biščak Novak 


